
Viser til mail.
Vi har registret en søknad fra dere 1.9. og denne blir behandlet på møte i Utval for Kultur, idrett og regional utvikling i
desember.
Med hilsen
Anette Thomassen


